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 נוכחים .9

 

 איציק שטיינברג

 ציונה שרוני

 חגי תם

 חני טבק

 יריב אהרון 

 יוסי גבאי

 יואל ליפשיץ

 

 נעדרו .4

 

 פנינית חברוני

 דב גילאור

 

 .אושר פה אחדמ –פרטוקול קודם  .3

 

 אתר אינטרנט .1

 

 .בריינה הרטמן, יונג-חיים דה –השתתפו 

 

 .מוכנים גם לבנות אתר אצלנו בישוב. גרופי בונה אתרים לישובים בחינם' חב –בריינה 
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שנים ולאפשר לנציגי  94 -בעקרון מוכן לשדרג את האתר הקיים שנבנה לפני כ  -חיים 

 .הועד אפשרות לעדכן באופן עצמאי

 

 טההחל

 .חגי תם ובריינה, יונג-חיים דה, יוסי גבאי: יוקם צוות שיבחן את מכלול הנושא בהשתתפות

 

 

 מייל ישובי  .5

 

 .לחודש₪  87 -העלות כ. מבו'יוסי מציע לנהל את המייל הישובי באופן מקצועי בתוכנת ג

 

 החלטה

 

 .מאושר להמשיך לקדם את הנושא

 

 חורי' בקשת משפ .6

 

 .ת פרטיות בכביש הטבעת נבחנה משני היבטיםחורי לסמן חניו' בקשת משפ

 

ד היועץ המשפטי שללא האצלת סמכות מפורשת מהמועצה "מבחינה משפטית חוו .א

 .האזורית אין לוועד סמכות לאשר בקשה מסוג זה

זהו תקדים מסוכן העלול לגרור הרבה בקשות מסוג זה ולכן הועד  –יבט העקרוני הב .ב

 .מתנגד לאישור הבקשה

 

 .נמנע -1, בעד 5ברוב התקבל 

 

 עידכונים .7

 

 אולם ספורט .א

 

יתקיים סיור בהשתתפות הקבלן והפיקוח במגמה לסגור את  93.3.91ביום חמישי 

 .ואז לחתום על ההסכם. הנקודות שעדיין פתוחות

 

 ארנונה .ב

 

 -ר תהיה פחות מ"התקבלה תשובה למכתבי מגזבר המועצה שעלות הארנונה למ -

 . כפי שפורסם 37ולא ₪  36

 .ר שאמור להיפגש עם אבי רואה בנושא זה"יציק עידכן על הקמת פורום יוא -
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 יום עיון רישוי עסקים .ג

 

מסתבר שגם אולמות בתי הכנסת , ביום ראשון התקיים יום עיון רישוי עסקים במועצה

 .מחוייבים ברשיון עסק

 

 

 

 

 ב ב ר כ ה         

 

 מוטי רוזיליו        

 מזכיר הישוב         

 


